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Oppfølging av frafallet på studieprogrammet i klinisk ernæring 
 

Formål og saksfremstilling 
- I fakultetsstyremøte 13.12.22 (sak 50/22-O) ble fakultetsstyret presentert arbeidet med frafall på 

studieprogrammet i klinisk ernæring. Fakultetsstyret anmodet da om at det skulle utredes muligheter 
for å gjøre endringer i fellesundervisningen for å hindre frafall pga. innpasning i andre studier 

- Hovedårsaken til frafallet er det store antallet søkere som får opptak som ikke er motivert for å 
studere klinisk ernæringsfysiologi. 

- Det er ikke mulig å gjøre vesentlige endringer i opptakssystemet som kan filtrere ut de «umotiverte 
søkerne» da opptaket er nasjonalt organisert. 

- Fakultetet ønsker å se om hvilke muligheter som finnes for å organisere starten av studieprogrammet 
i klinisk ernæringsfysiologi på en slik måte at fremtidige medisinstudenter ikke ønsker å søke 
ernæring i påvente av studieplass på medisin? 

- Se vedlagte saksfremlegg for en grundigere presentasjon av saken. 
 
Konsekvenser 

- Frafall på klinisk ernæring får konsekvenser for antall oppnådde grader, som igjen påvirker 
kvalifikasjonsmidlene universitetet og fakultetet får. Det vil også negativt påvirke 
studiepoengsproduksjonen 

- En endring i fellesundervisningen vil kunne medføre en større økonomisk byrde for Institutt for 
medisinske basalfag, ved å miste synergier ved samorganiseringen av denne undervisningen. 

 
Følgende punkter ønskes diskutert 

- Fakultetet foreslår at dekan nedsetter en arbeidsgruppe for å se på organiseringen av undervisningen 
for det som nå er lagt til fellessemestrene, på studieprogrammet for kliniske ernæring. Har 
fakultetsstyret eller fakultetsstyrets medlemmer innspill til prosess eller mandat? 

 
Saksgang:  

- Om fakultetsstyret er enig med forslaget til fakultetet, oppnevner dekan en arbeidsgruppe som 
utreder faglige muligheter, konsekvenser og kostnader ved alternative måter å organisere 
fellessemestrene. Herunder å om alle læringsmål for MED1100 på nødvendige for studieprogrammet 
i klinisk ernæring.  

Til: Fakultetsstyret ved Det medisinske fakultet 
Fra: Dekan 

Sakstype: Diskusjonssak 
Møtesaksnr: 17/24 
Møtedato: 7. mai 2024 
Notatdato: 17. april 2024 
Arkivsaksnr: 2021/16124 
Saksansvarlig: visedekan for BM-studier Eli Feiring 
Saksbehandler: seniorrådgiver Niclas Berger 



 

Side 2 av 2 
 

 

- Resultatene fra undersøkelsen fremmes for fakultetsstyret medio høst 2024. 
 
 
 
 
 
Hanne Flinstad Harbo Hans Mossin 
Dekan/styreleder fakultetsdirektør/styresekretær 
 
 
Vedlegg 

- Saksnotat Frafall på studieprogrammet i klinisk ernæring 
- Bestilling til IMB 
- Rapport fra IMB 
- Frafallsrapport fra 2022 
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